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IBA announces Chief Financial Officer transition  

  

Louvain-La-Neuve, Belgium, January 17, 2025 - IBA (Ion Beam Applications 

S.A., EURONEXT), the world leader in particle accelerator technology and the 

world’s leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, 

today announces that Soumya Chandramouli will be stepping down from her 

role as Chief Financial Officer (“CFO”), effective 31 January 2025. Henri de 

Romrée, Deputy CEO, will oversee the financial direction at Group level until a 

new CFO has been appointed. Thomas Pevenage, Finance Director, will 

continue to lead the Group’s Investor Relations function until further notice. 

 

Soumya Chandramouli departs IBA after 21 years, having held the position of 

CFO since 2016. During her tenure Soumya has played an important role in the 

continued success of the business. Working closely with Olivier Legrain, Henri 

de Romree and the Board and senior leadership team, Soumya’s input has 

helped shape the strategic direction of IBA. Following this lengthy term of 

service, and in mutual agreement with the CEO, Soumya has decided that it is 

the right time to seek new professional challenges outside IBA. 

 

Henri de Romrée joined the business as Chief Strategy Officer in November 

https://go.iba-worldwide.com/webmail/928513/936162375/bda906319eedee08f16d8fd79de9c189521efddeaec3f0effd54363ab1746ac2


2023. He was appointed Deputy CEO in March 2024, focused on developing 

growth opportunities in the Other Accelerators business. His extensive 

experience will ensure an efficient transition for the business until a successor is 

found. 

 

Olivier Legrain, CEO of IBA, said: “Soumya’s journey at IBA has been marked 

by significant achievements in her various roles, most notably as CFO. Her 

contributions throughout the years have propelled the progress of the business, 

underpinned by the financial structure she put in place. Soumya’s intelligence, 

professionalism, and outstanding work quality have left a lasting impact on our 

teams and for this we are most grateful. On a more personal level Soumya’s 

dynamism, humor, tenacity, and kindness will be greatly missed by us all. We 

want to sincerely thank Soumya for her invaluable contributions and wish her 

success in her future endeavors.” 

 

Soumya Chandramouli said: “I am proud of my time at IBA and delighted that I 

leave the business in such capable hands. During my time at the Company, I 

have had the honor of being involved with significant transformation and I am 

extremely proud of what we have achieved. It is now time to pass the baton to 

Henri and the Finance team who will ensure an optimal transition, whilst a 

permanent successor is found. I would like to warmly thank Olivier, Henri and 

the Board and senior leadership team and the whole IBA family for the many 

years of professional development and accomplishments.” 

 

***ENDS*** 

  

About IBA 

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator 

technology. The company is the leading supplier of equipment and services in 

the field of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation 

therapy available today. IBA is also a leading player in the fields of industrial 

sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in 

Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2,000 people worldwide. 

IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of 



verified social and environmental performance. 

 

IBA is listed on the pan-European stock exchange EURONEXT (IBA: 

Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB). More information can be found 

at: www.iba-worldwide.com 
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IBA annonce une transition dans sa direction 

financière 

 

Louvain-La-Neuve, Belgique, le 17 janvier 2025 – IBA (Ion Beam Applications 

S.A., EURONEXT), leader mondial de la technologie des accélérateurs de 

particules et principal fournisseur de solutions de protonthérapie pour le 

traitement du cancer, annonce aujourd'hui que Soumya Chandramouli quittera 
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sa fonction de Chief Financial Officer (CFO) à partir du 31 janvier 2025. Henri de 

Romrée, Deputy CEO, supervisera la direction financière du Groupe jusqu'à la 

nomination d'un nouveau CFO. Thomas Pevenage, Finance Director, continuera 

à se charger de la fonction de Group Investor Relations jusqu'à nouvel ordre. 

 

Soumya Chandramouli quitte IBA après 21 ans de service, ayant occupé le 

poste de CFO depuis 2016. Tout au long de sa carrière chez IBA, Soumya a 

joué un rôle important dans le succès continu de l'entreprise. En étroite 

collaboration avec Olivier Legrain, Henri de Romrée et le Conseil 

d'administration ainsi que l'équipe de direction, Soumya a joué un rôle clé dans 

la définition de l’orientation stratégique de l’entreprise. Après sa longue période 

de collaboration, et en accord mutuel avec le CEO, Soumya a décidé qu'il était 

temps de relever de nouveaux défis professionnels en dehors d'IBA. 

 

Henri de Romrée a rejoint IBA en tant que Chief Strategy Officer en novembre 

2023. Il a été nommé Deputy CEO en mars 2024, se consacrant spécifiquement 

au développement des opportunités de croissance dans le secteur ‘Autres 

Accélérateurs’. Sa grande expérience garantira une transition efficiente pour 

l'entreprise jusqu'à ce qu'un successeur soit trouvé. 

 

Olivier Legrain, CEO d'IBA, commente : « Le parcours de Soumya chez IBA a 

été marqué par d’importantes réalisations dans ses différents rôles, notamment 

en tant que CFO. Ses contributions au cours de ses années chez IBA ont 

largement participé à la progression de l'entreprise, soutenue par la structure 

financière qu'elle a mise en place. Son intelligence, son professionnalisme et la 

qualité exceptionnelle de son travail laisseront une empreinte durable sur nos 

équipes. Nous lui en sommes particulièrement reconnaissants. Sur un plan plus 

personnel, son dynamisme, son humour, sa ténacité et sa bienveillance nous 

manqueront beaucoup. Nous tenons à remercier sincèrement Soumya pour ses 

contributions inestimables et lui souhaitons beaucoup de succès dans ses futurs 

projets. » 

 

Soumya Chandramouli explique : « Je suis fière de mon passage chez IBA et 

ravie de laisser l'entreprise entre de bonnes mains. Tout au long de mon 

parcours au sein de la société, j'ai eu l'honneur de participer à des 

transformations significatives et je suis extrêmement fière de ce que nous avons 



accompli. Il est maintenant temps de passer le relais à Henri et l’équipe Finance 

qui assureront une transition optimale, en attendant qu'un successeur soit 

trouvé. Je tiens à remercier chaleureusement Olivier, Henri et le Conseil 

d'administration ainsi que l'équipe de direction et toute la famille IBA pour les 

nombreuses années de développement et d'accomplissements 

professionnels. » 

  

***FIN*** 

  

  

À propos d’IBA 

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans la technologie 

d’accélération de particules. La société est le principal fournisseur 

d’équipements et de services dans le domaine de la protonthérapie, considérée 

comme la forme la plus avancée de radiothérapie disponible aujourd'hui. IBA est 

par ailleurs un acteur de premier plan dans les domaines de la stérilisation 

industrielle, de la radiopharmacie et de la dosimétrie. L’entreprise, basée à 

Louvain-la-Neuve, en Belgique, emploie environ 2000 personnes dans le 

monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux 

plus hauts standards de performance sociale et environnementale. 

 

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA: 

Reuters IBAB.BR and Bloomberg IBAB.BB). 

Pour plus d’informations : www.iba-worldwide.com  
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